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Készült:  Nagyatád Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2012. április 26-i soron 

kívüli üléséről, hangfelvételről. 
 
Jelen vannak: Ormai István polgármester, Dr. Ludas László alpolgármester, Boros Bálint, Melles 

Zoltán, Dr. Novák János, Dr. Orbán Csaba, Sasvári Tamás és Simonovics 
Józsefné képviselők 

 
Távol maradt: Melsin Valentin képviselő; Kárpáti László alpolgármester valamint Czimbalek 

József és Rácz Ferenc képviselők jelezték, hogy más elfoglaltságuk miatt nem 
tudnak részt venni a mai ülésen 

 
Meghívottak: Dr. Kovács Ildikó jegyző, Dr. Nagy Vera aljegyző, irodavezető, Vargáné Szüts 

Katalin irodavezető, Svégel Gábor irodavezető, Dr. Pacári Judit jogtanácsos, 
Molnárné Takács Erzsébet belső ellenőr valamint a Medical Investments Zrt. 
részéről Kovács Róbert elnök-vezérigazgató, ügyvezető és Istráb Józsefné 
főkönyvelő 

 
 
Ormai István polgármester köszönti a megjelenteket, a VTV nézőit, a nagyatádiakat.  
Megállapítja, hogy a képviselő-testület – 7 fővel – határozatképes, az ülést megnyitja.  
 
Javasolja, hogy a mai ülés jegyzőkönyvének hitelesítői Dr. Novák János és Simonovics Józsefné 
képviselők legyenek. 
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a jegyzőkönyv hitelesítőkre vonatkozó javaslatot. 
 
A képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítőkre vonatkozó javaslatot egyhangú – 7 igen – 
szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza: 
 
99/2012. (IV. 26.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2012. április 26-i soron kívüli 
képviselő-testületi ülés jegyzőkönyvének hitelesítőiül Dr. Novák János és Simonovics Józsefné 
képviselőket választja. 
 
Ormai István polgármester a napirendi javaslatban szereplő napirendi pontok megtárgyalását 
javasolja a képviselő-testületnek.  
 
A képviselő-testület a napirendet egyhangú – 7 igen – szavazattal elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
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100/2012. (IV. 26.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a napirendek tárgyalására 
vonatkozó javaslatot elfogadja és az alábbi napirendeket tárgyalja: 
 

1/A.) Előterjesztés a Kórház vagyonkezelésbe adása során megkötött Vagyonkezelői, 
használati és hasznosítási szerződés teljesítéséről, módosításáról 

 Előadó: Ormai István polgármester 
  

1/B.) Beszámoló a Vagyonkezelői és Szolgáltatási szerződésekben szereplő, pénzügyi 
elszámolást is érintő témákról 

 Előadó: Kovács Róbert elnök-vezérigazgató, ügyvezető 
 

2.) Előterjesztés az önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő önkormányzatok 
pályázatának benyújtásáról 

 Előadó: Ormai István polgármester 
 

 
Napirendek tárgyalása: 
 

1/A.) Előterjesztés a Kórház vagyonkezelésbe adása során megkötött Vagyonkezelői, 
használati és hasznosítási szerződés teljesítéséről, módosításáról 

 Előadó: Ormai István polgármester 
 

 
1/B.) Beszámoló a Vagyonkezelői és Szolgáltatási szerződésekben szereplő, pénzügyi 

elszámolást is érintő témákról 
 Előadó: Kovács Róbert elnök-vezérigazgató, ügyvezető 

 
Kiegészítés: 
 
Ormai István polgármester:  
Az 1/A.) napirendi pont a polgármester előterjesztése, míg az 1/B.) napirendi pont Kovács Róbert 
elnök-vezérigazgató, ügyvezető a Medical Investments Zrt. valamint a NagyatádMed Kft. 
képviselőjének beszámolója.  
Gyakorlatilag a két írásos anyag ugyanarról szól. Arról a vagyonkezelési szerződésről, amely az 
említett gazdasági társaság és az önkormányzat között jött létre és a Városi Kórház-Rendelőintézet 
egészségügyi szolgáltatásaihoz kapcsolódó vagyon kezeléséről szól.  
Az előterjesztések rendelkezésre állnak. Köszönti az ülésen jelen lévő Kovács Róbert urat.  
Kiosztásra került egy előterjesztés kiegészítés, módosítás, ami naprakészebb a kiküldött anyagnál, 
ezt a napirend tárgyalása során értelmezik.  
A határozati javaslat is kiegészítésre került. A napirend tárgyát bemutatva elmondja, hogy az 
együttműködésük két nagyon fontos elemből áll. Az egyik, a kórház-rendelőintézet 
tevékenységéhez kapcsolódó, ahhoz szükséges vagyonnak a vagyonkezelésbe adása történt meg. A 
másik, maga az egészségügyi szolgáltatás, melynek az ellátására szolgáltatási szerződést kötöttek, 
és amelyben az önkormányzat partnere a NagyatádMed Kft.  
A vagyonkezeléssel kapcsolatos irataikat, szerződéseiket áttekintették, erről szól az előterjesztés.  
Kovács Róbert elnök-vezérigazgató, ügyvezető urat kérdezi, hogy szeretne-e hozzátenni valamit a 
beszámolójához.  
 
Kovács Róbert elnök-vezérigazgató; Medical Investmens Zrt.: 
Köszöni a lehetőséget.  
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Pár mondatban arról beszél, hogy mi történik jelen pillanatban a Nagyatádi Kórházban, és 
nagyjából mi történik a magyar egészségügyi rendszerben.  
Azok a folyamatok, amelyek már majdnem két évvel ezelőtt elkezdődtek, és amelyek az 
intézmények állami kezelésbe vételével voltak kapcsolatosak, ma elértek oda, hogy a városi 
tulajdonba lévő kórházak átvételéről is rendelkezett egy néhány nappal ezelőtt elfogadott törvény.  
A megyei és a budapesti kórházaknak az átvétele megtörtént 2011. december 31-ével, a városi 
kórházak átvételével kapcsolatban 2012. május 1-je volt, mint határnap kitűzve, kivéve azt a 15 
kórházat, amely egy picit eltérő módon működik az országban. Az eltérő mód alatt azt érti, hogy 
általában az üzemeltetés területén nem az önkormányzat az üzemeltetője a kórháznak, hanem 
valamilyen magáncég. Ennél a 15 kórháznál az eredeti elképzelés még néhány héttel ezelőtt is az 
volt, hogy május 1-jével még nem venné át az állam. Pontosan azért, mert a vegyes rendszer 
következtében viszonylag bonyolult magánjogi szerződések is vannak, és ezekbe az állam nem 
szeretett volna még május 1-jével belépni, hanem saját magának egy olyan határidőt adott, hogy 
majd december 31-ig fokozatosan végigtárgyalva és minden kórházat elemezve történik meg az 
átvétel. Néhány nappal ezelőtt változás állt be ebben a témában. Az a 15 kórház – amelynek 
gyakorlatilag tagja a Nagyatádi Kórház is – 2012. május 1-jével átkerül állami tulajdonba. A 
tulajdon alatt természetesen érteni kell az egészségügyi ellátáshoz hozzá tartozó ingó és ingatlan 
vagyont, mely gyakorlatilag a kórház működését szolgálja. Jelzi, hogy ez mindig is az 
önkormányzat tulajdonában volt. Ez az a vagyon, amit a Medical Investments Zrt. 2008. július 1-
jétől átvett. A szolgáltatói feladatokat ezen – május 1-jei – változatástól függetlenül továbbra is a 
NagyatádMed Kft. látja el. Ebben a törvénymódosításban az szerepel, hogy mindenféle változástól 
függetlenül ezek a megkötött szerződések hatályukban fennmaradnak. Annyi változás történik, 
hogy Nagyatád Város Önkormányzata helyébe, ezeknél a szerződéseknél a Magyar Állam vagy 
valamelyik képviselője fog belépni. Tehát mind a vagyonkezelői, mind a szolgáltatási szerződés 
fennmarad. 2012. december 31-ig ad a törvény lehetőséget a feleknek arra, hogy ezeket a 
szerződéseket áttárgyalják, felmondják, módosítsák, újrakössék. Ez az elkövetkező időszaknak lesz 
a feladata. Amit viszont ezen hirtelen elfogadott törvény miatt mindenféleképpen – és ha 
fogalmazhat úgy, hogy közös egyetértéssel – gondoltak, hogy azt a 2008. július 1-jével indult 
kapcsolatot, május 1-jével valamilyen módon egy elszámolás keretében le kellene zárniuk, 
függetlenül attól, hogy május 1-jével minden ugyanígy működik tovább, csak Nagyatád Város 
Önkormányzata szerződésekből történő kikerülésével.  
Azzal, hogy mindezt elmondta, talán egy kicsit a város lakói is érzik, hogy mi zajlik, és mi történik, 
másrészt pedig a hihetetlen gyorsan elfogadott törvénymódosítás, amely mégis csak érinti a 
Nagyatádi Kórházat úgy – néhány nappal ezelőtt történt –, hogy ennek következtében a mostani 
beszámolóhoz szükséges anyagok összeszedése, összerakása nagyon-nagyon hirtelen történt. Ennek 
okaként történt is bent számszaki hiba, melyet korrigáltak pár nappal ezelőtt. Elnézést kér és 
elmondja, hogy már a jó adatok kerültek a képviselő-testület elé.  
 
Hozzászólások: 
 
Dr. Orbán Csaba képviselő, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: 
A struktúra átalakítást mennyire érintik ezek a folyamatok?  
 
Kovács Róbert elnök-vezérigazgató; Medical Investmens Zrt.: 
A struktúraváltás határideje szintén május 1-je volt. A legutolsó hivatalos információ arról szól, 
hogy ez áttolódik július 1-jére, ugyanakkor vannak nem hivatalos információk arról, hogy ez lehet, 
hogy még későbbre halasztódik.  
Jelen pillanatban annyit tudnak, mint mindannyian a város vezetésével együtt. Ehhez képest nem 
rendelkeznek új információkkal, csak annyival, hogy ez május 1-jével nem történt meg. Más 
információja ezzel kapcsolatban nincs. Véleménye szerint azok a változások, amelyekről 
mindannyian, s talán a város lakosai is tudnak, jelen pillanatban nem bevezetett, de talán – 
mondhatja így – elfogadott változások, de hogy esetleg ebben lehet-e vagy lesz-e változás az 
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elkövetkezendő időszakban, sajnos nem tudja. Többen mondják, hogy még a július 1-jei határidő is 
rettenetesen feszes, köszönhetően annak, hogy a struktúraváltások láncreakcióként futnak szét. 
Hiszen ha valahonnét valamit elvesznek, és valahová átteszik, akkor ennek az összes szerződéses 
(OEP, ÁNTSZ) leképzését végig kell vinni a rendszereken. Azt gondolja, hogy leginkább ez lehet a 
csúszás oka. Konkrétan válaszolva, nem tud új híreket az utolsó hírekhez képest.  
 
Dr. Orbán Csaba képviselő, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: 
Véleménye szerint megvalósíthatóak a traumatológiai osztállyal kapcsolatos műtői átalakítások és a 
személyi feltételek? 
 
Kovács Róbert elnök-vezérigazgató; Medical Investmens Zrt.: 
Jelen pillanatban sem a tárgyi sem pedig a személyi feltételek tekintetében nem áll minden 
rendelkezésre, de azt is látni és tudni kell, hogy a traumatológia tekintetében az egész megye 
traumatológia ellátása bemozdul, mely nyilván valóan érinti Marcalit, Kaposvárt. Biztos benne, 
hogy erőforrások tekintetében lesz mozgás szakmai oldalon. Úgy gondolja, hogy ha végső soron a 
döntés az lesz ami, akkor a traumatológiában is megoldható lesz a szakmai minimum feltételeknek 
való megfelelés. Azt kell, hogy mondja, hogy láthatóan az új kapacitás törvény vagy szabály 
bevezetésének az esetleges megcsúszása mögött véleménye szerint ilyen okok is lehetnek.  
 
Ormai István polgármester:  
Javasolja, hogy a módosítás, kiegészítés alcímet viselő iratanyagot tekintsék úgy, hogy ez a végső 
változata azoknak az adatoknak, amelyek jelen pillanatban rendelkezésükre állnak mellékleteivel 
együtt. Kéri, hogy az előterjesztés határozati javaslatát is a kiegészítésben szereplő 3. ponttal együtt 
fogadják el.  
 
Dr. Novák János képviselő, a Városfejlesztési és Gazdálkodási Bizottság elnöke: 
Ebben a képlékeny helyzetben senki nem tudja, hogy mi lesz. Az üzemeltető legalább olyan 
kíváncsi arra, hogy mi fog történni, mint amennyire a képviselő-testület.  
Tisztelettel és megbecsüléssel örülnek annak, hogy a kórház az átadás óta viszonylag zavartalanul 
működött.  
A működtetőben felmerül-e az a gondolat, hogy a későbbiek során az elvárások szerint az 
esetlegesen az állammal kötött szerződés alapján, tudná működtetni a kórházat a szerinti 
struktúrában és azokkal a fejlesztésekkel, korszerűsítésekkel, amelyek nélkül véleménye szerint 
hosszútávon ez a kórház nem tud működni.  Véleménye szerint a kórház technikai minősége, 
korszerűsége tovább romlott ez alatt az idő alatt, hiszen nem volt sem komolyabb felújítás, sem 
korszerűsítés. Nem sikerült teljesíteniük az értékcsökkenés visszapótlását sem, hiszen az idegen 
eszközök nélkül 71 millió Ft differencia van. Ennek a tükrében kérdezi meg az üzemeltetőt, hogy 
bizakodik-e, lát-e rációt abban, hogy sikerül a kormánnyal egy olyan megállapodást kötni, hogy a 
Nagyatádi Kórház a kor követelményeinek - színvonal, szakmai, műszaki vonatkozásban – 
megfelelő feladatellátást biztosítani tudja. Kéri, hogy próbálják meg a mostani szintet a visszalévő 
pár hónapra megtartani.  
 
Kovács Róbert elnök-vezérigazgató; Medical Investmens Zrt.: 
A hátralévő idővel kapcsolatban elmondja, hogy amíg a szerződések élnek, addig nekik nyilván 
fenn kell tartani a működtetést. Hogy ezeket a szerződéseket az új tulajdonos, az állam belépésével 
hogyan lehet átdolgozni és milyen irányban változhatnak a szerződések, ő sem látja még. 
Természetesen, ha olyan feltételeket lehet a szerződésekben fenntartani vagy beletenni, ami 
vállalható, akkor úgy gondolja, hogy továbbra is fenntartható lesz részükről is. Az viszont 
kétségtelen, hogy az a 15 kórház, amely egy kicsit másképpen működik Magyarországon, azok a 
mostani átalakítási folyamatban mindig egy picit alternatívaként működik (olyan szempontból is, 
hogy erre külön figyelni kell, külön megoldásokat kell kitalálni). Ezért egy kicsit attól tart, hogy a 
folyamatok inkább abban az irányba mennek, hogy szép lassan ezeket a kórházakat is ugyanabba a 
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rendbe vagy struktúrába akarják beállítani, mint a többi 147-et. Ettől függetlenül mindenre 
nyitottak. 
Arra is, hogy maradjanak, arra is, hogy amennyiben úgy alakul, ezt a kapcsolatot tisztességesen 
tudják lezárni. Mivel egy 24 órás üzemben működik a kórház, ezért az egész folyamat működése, 
fenntartása csak úgy lehet, ha egészen az utolsó másodpercig változatlan ütemben és módon 
működik a kórház.  
Az elmúlt 4 évre visszatekintve – a képviselő úr által említett – értékcsökkenés visszapótlásának 
elmaradását, a fejlesztési elmaradásokat, amelyek tagadhatatlanul megvannak, úgy gondolja, 
vállalni kell. Amikor belekezdtek ebbe az együttműködésbe, akkor ők is más reményekkel futottak 
ennek az egésznek. Azt gondolták, hogy ennek a kórháznak a bevétel és költség oldalát gyorsabban 
rendbe tudják tenni annál, mint ahogy ez végül is alakult. Már a tavalyi évbe is alig volt vesztesége 
a kórháznak, melyek sajnos nem voltak úgymond megúszhatók. Másrészt ennek a leküzdése 
hosszabb ideig tartott, mint tervezték.  
Azok a forrásaik, azok a lehetőségeik, amelyek rendelkezésre álltak, nem fejlesztésre felújításra 
tudtak jelentős részben elmenni, hanem a napi likviditás fenntartására voltak kihasználva.  
Egy hiteles nyilvántartást mutat, mely 2008. május 19-étől kezdve a mai napig, gyakorlatig 332 
millió 900 eFt tagi kölcsön ment be a NagyatádMed Kft-be. Ennyi kellett ahhoz, hogy a kórház 
működőképes maradjon. Ha ezt a 333 millió Ft-ot nem kellett volna erre elkölteniük, hanem 
fejlesztésre, eszközökre és minden egyébre költhették volna, akkor valószínűleg a képviselő úr sem 
fogalmazott volna úgy, hogy a kórház eszközei, vagy a kórház ingatlanjai látványosan nem javultak 
az elmúlt időszakban. Sőt! Ez tény, és az ebből adódó felelősséget is vállalniuk kell. 
Véleménye, hogy kisebb-nagyobb hibáktól eltekintve a kórház megbízhatóan működött. A két 
legfontosabb feladatnak, a kórház fenntartását, a közel 500 ember stabil, megbízható állásának 
biztosítását, a környék betegeinek ellátását, valamint az önkormányzat tehermentesítését a 
kórházzal kapcsolatos terhek alól, megfeleltek. Mehetett volna jobban is, de a legjobb tudásuk 
szerint végezték a munkájukat.  
Arra a kérdésre, hogy adott esetben folytatnák-e, azt gondolja igen, hiszen már nagyon sokat tudnak 
erről az intézményről, és talán mondhatja, hogy a városnak is részei lettek. Nem szívesen engednék 
ezt el, de ahogy a törvény módosítás is hipp-hopp eldőlt, ugyanígy bárminemű változás is 
ugyanilyen gyorsan beállhat. Egy dolog a fontos, és a városlakók számára talán a legfontosabb, 
hogy a szolgáltatás természetesen fennmarad akárki is a tulajdonos, és akárki is az üzemeltetője a 
kórháznak.  
 
Ormai István polgármester:  
Az „A” előterjesztés a hozzá kapcsolódó kiegészítéssel, mellékletekkel együtt, és a kiegészítő 
határozati javaslatot…. 
 
Kovács Róbert elnök-vezérigazgató; Medical Investmens Zrt.: 
Elnézést kér, a vele érkezett Istráb Klára kolléganője szeretne mondani valamit.  
 
Istráb Józsefné főkönyvelő; Medical Investmens Zrt.: 
A határozati javaslatnál március 31-i állapotnak megfelelő értékcsökkenést olvas. De 
értékcsökkenésről szól a befektetési tükör.  
Egy teljes körű leltárt szeretnének, vagy csak az értékcsökkenésről egy kimutatást? 
Ha lehet, javasolja, hogy miután így is úgy is leltárt kell készíteni az április 30-i fordulónapra –
amikorra a vagyonkezelésbe adott eszközök átadásra kerülnek – akkor tegyék ezt meg egy 
menetben.  
 
Ormai István polgármester:  
Nagyon racionális javaslat. Egy kis türelmet kér, megbeszélik a szakember kollégái.  
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Dr. Kovács Ildikó jegyző: 
Az április 31-ig elkészítendő leltár, az addig az időpontig vonatkozó eszközöket tartalmazza?  
 
Istráb Józsefné főkönyvelő; Medical Investmens Zrt.: 
Igen.  
 
Ormai István polgármester:  
Kéri, hogy foglalják akkor össze. Határidőt nem is tudnak akkor írni? 
 
Istráb Józsefné főkönyvelő; Medical Investmens Zrt.: 
Miután ez a kórház eszközeinek teljes körű leltárát jelenti, inkább május vége lenne jó.  
 
Ormai István polgármester:  
Van egy értékcsökkenés, azt kell kimutatni 2012. március 31-ig. 
 
Kovács Róbert elnök-vezérigazgató; Medical Investmens Zrt.: 
Elnézést kér, de ha április 30. illetve május 1. az átadás-átvétel, akkor miért nem április 30-ra 
csinálják meg ezt is? 
 
Ormai István polgármester:  
Tehát van egy értékcsökkentés 2012. április 30-ig, és van egy értékcsökkenés visszapótlás 
ugyaneddig a határnapig. Ezt a befektetési tükör mutatja be, erre van szükségük hivatalos formában. 
Szükségük van még az ezt alátámasztó leltárra. Kérhetik-e ezt május végéig? 
 
Istráb Józsefné főkönyvelő; Medical Investmens Zrt.: 
Ha jól érit, akkor ez egy kimutatás lesz az értékcsökkenés összegeiről tételesen.  
 
Ormai István polgármester:  
Nem az értékcsökkenésről, a visszapótlásról.  
 
Istráb Józsefné főkönyvelő; Medical Investmens Zrt.: 
A visszapótlásról? 
 
Ormai István polgármester:  
Igen. Az értékcsökkenésről már van egy kimutatás. 
 
Kovács Róbert elnök-vezérigazgató; Medical Investmens Zrt.: 
Nem így van a határozatban. Csak az szerepel, hogy az értékcsökkenésről, a visszapótlás nem.  
 
Istráb Józsefné főkönyvelő; Medical Investmens Zrt.: 
Igen, ez zavart meg. 
 
Kovács Róbert elnök-vezérigazgató; Medical Investmens Zrt.: 
Akkor ott vessző, visszapótlásáról.  
 
Ormai István polgármester:  
A tükörről szól, az ő felfogásuk szerint a visszapótlást is tartalmazza.  
Kéri a jegyző asszonyt, hogy foglalja össze, hogy miről van szó.  
 
Dr. Kovács Ildikó jegyző: 
A kiegészítés határozati javaslatában megfogalmazott 3. pontban szerepel, hogy „2012. március 31-
ig fennálló értékcsökkenéséről szóló befektetési tükröt leltárral alátámasztva, hivatalos formában 
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küldje meg 2012. május 15-ig.” szöveg helyett, 2012. április 30-ig fennálló befektetési tükröt, 
leltárral alátámasztva, hivatalos formában küldje meg 2012. május 31-ig.  
 
Ormai István polgármester:  
Tehát nem csak az értékcsökkenést akarják látni, hanem a visszapótlásnak értéktételét, mögötte a 
leltár adataival.  
 
Kovács Róbert elnök-vezérigazgató; Medical Investmens Zrt.: 
Véleménye szerint ez a határidő bevállalható.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a Kórház vagyonkezelésbe adása során megkötött 
Vagyonkezelői, használati és hasznosítási szerződés teljesítéséről, módosításáról szóló előterjesztés 
határozati javaslatát a módosításokkal együtt. 
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot egyhangú 
– 7 igen – szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza: 
 
101/2012. (IV. 26.) számú határozat:   
 
1.  Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kórház vagyonkezelésbe adása 

során kötött vagyonkezelői, használati és hasznosítási szerződés teljesítéséről készült 
előterjesztést megismerte. 

 
2. Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megállapítja, hogy a 

Vagyonkezelő által rendelkezésre bocsátott befektetési tükör szerint a 2008-2011. évekre 
vonatkozóan a vagyonkezelésbe adott vagyon értékcsökkenésének visszapótlása nem teljes 
körűen teljesült.  

 
3. Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a Medical Investments 

Egészségügyi Befektetési Zrt. képviselőjét, hogy a vagyonkezelésben lévő eszközök 2012. 
április 30 -ig fennálló értékcsökkenéséről szóló befektetési tükröt leltárral alátámasztva, 
hivatalos formában küldje meg 2012. május 31. napjáig.  

 
4. Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Nagyatádon, 2008. április 9. 

napján megkötött és 2009. április 27. valamint 2010. június 15. napján módosított 
Vagyonkezelői szerződés III.5. pontját akként módosítja, hogy a  Nagyatád belterületi 547 
hrsz-ú 1821 m2 nagyságú kivett orvosi rendelő megnevezésű, természetben Nagyatád, 
Rókus köz 3.sz. alatt lévő ingatlan használatának jogát Vagyonkezelő és Szolgáltató javára 
2012. december 31. napjáig meghosszabbítja. Az ingatlan használatáért továbbra is havi 
20 000,- Ft + Áfa használati díjat fizet. 

 
Az Önkormányzat feltétlen és visszavonhatatlan hozzájárulását adja ahhoz, hogy a 
Vagyonkezelő javára a fenti ingatlanra a meghosszabbított idejű használat joga 
bejegyzésre kerüljön. 

 
A Képviselő-testület felhatalmazza a város polgármesterét a Vagyonkezelői Szerződés 
módosítására vonatkozó szerződés aláírására. 

 
Határidő: 2012. május 15.  
Felelős: Ormai István polgármester 
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Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a Vagyonkezelői és Szolgáltatási szerződésekben 
szereplő, pénzügyi elszámolást is érintő témákról szóló beszámolót. 
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot egyhangú 
– 7 igen – szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza: 
 
102/2012. (IV. 26.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Medical Investments Zrt. és a 
NagyatádMed Kft. által tájékoztatási kötelezettségük alapján előterjesztett, a vagyonkezelői 
és szolgáltatási szerződésekben szereplő pénzügyi elszámolást is érintő témák összefoglalóját 
megismerte.   
 

2.) Előterjesztés az önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő önkormányzatok 
pályázatának benyújtásáról 

 Előadó: Ormai István polgármester 
 

A napirenddel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nem hangzik el.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja az önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő 
önkormányzatok pályázatának benyújtásáról szóló előterjesztés határozati javaslatát.  
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot egyhangú 
– 7 igen – szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza: 
 
103/2012. (IV. 26.) számú határozat: 

 
1. Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Magyarország 2012. évi 

költségvetéséről szóló 2011. évi CLXXXVIII. törvény 6. melléklete 2. pontja alapján 
támogatási igényt nyújt be az önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő 
önkormányzatok 2012. évi támogatására.  

 
2. Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az önhibájukon kívül 

hátrányos helyzetben lévő önkormányzatok 2012. évi támogatásának igényléséhez a 
fenti törvény alapján következő nyilatkozatot teszi: 
I. Az önkormányzat lakosságszáma 2011. január 1-jén 1.000 fő feletti. 

II. Az önkormányzat helyi adó bevezetéséről döntött és 2012. évben ilyen jogcímen 
413.240 eFt összegű bevételt tervez. 

III. Az önkormányzat 2012. évi költségvetési rendeletét 430.495 eFt működési célú 
hiánnyal fogadta el. 

IV. a) Az önkormányzat az Ötv. szabályai szerint kötelező könyvvizsgálatra 
kötelezett. 
b) A könyvvizsgáló az önkormányzat 2011. évi zárszámadását elfogadta. 

V. Nagyatád Város Önkormányzata az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. 
törvény 50. § (1) bekezdés a) pontjában meghatározott rendezett munkaügyi 
kapcsolatok követelményeinek megfelel. 

 
3. A Képviselő-testület a pályázat beadására felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt 

 
Határidő: 2012. április 30. 
Felelős: Ormai István polgármester 
              Dr. Kovács Ildikó jegyző 
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Ormai István polgármester megköszöni a munkát, a képviselő-testület soron kívüli nyílt ülését 1339 

órakor bezárja. 
 

K.m.f. 
 
 
 
 

Ormai István  
polgármester 

Dr. Kovács Ildikó 
jegyző 

 
 
 
 
 

Dr. Novák János 
képviselő 

Simonovics Józsefné 
képviselő 

 
jegyzőkönyv hitelesítők 


